
Nr Forslagsstiller Sak Linje Endring Forslagstekst Innstilling fra REDKOM Eventuell begrunnelse

Sak 4 Etiske etningslinjer for Oslo SV
1 Gyda 

Kjekshus, 
Gamle Oslo

4/24 44 -45 Flytt De to linjene flyttes opp til etter linje 27 og før 
nåværende linje 28.

vedtas Innholdet i linjene er svært 
viktig og bør komme 
tidligere i teksten.

2 Gyda 
Kjekshus, 

4/24 57 Tillegg ... minst en edruvakt og gode alternativer til 
alkoholholdig drikke.

vedtas

3 Gyda 
Kjekshus, 
Gamle Oslo

4/24 72 Tillegg ... etterlever etiske standarder og gir sine ansatte 
tariffavtale.

vedtas Viktig å bruke bedrifter med 
tariff.

4 Gyda 
Kjekshus, 
Gamle Oslo

4/24 79-80 Endre Partiet bør også i den grad det er mulig, legge 
aktiviteter i nærheten av  ...

vedtas "å etterstrebe å tillegge" er 
ikke god norsk.

5 Sagene SV 4/24 62 Tillegg "[leverandører], fortrinnsvis leverandører med 
tariffavtale".

avvises Sagene SV mener 
viktigheten av å fortrinnsvis 
velge leverandører med 
tariffavtale bør fremheves.

6 Tone Minerva 
Grenness - 
Rådet for 
likestilling av 
funksjonshind
rede

4/24 99 Endre Dette gjøres eksempelvis ved å sikre ekstra tid for 
personer som har norsk som andrespråk, personer 
som har lærevansker, kognitive eller psykiske 
vansker.

vedtas
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7 Tone Minerva 
Grenness - 
Rådet for 
likestilling av 
funksjonshind
rede

4/24 84 Tillegg Vi ønsker å inkludere og tilgjengeliggjøre politiske 
fellesskapsarenaer for flere i samfunnet, både 
fysisk og digitalt. Dette stiller krav både til 
tilrettelegging og inkludering av ulike stemmer og 
bakgrunner, samt tilrettelegge for å forhindre 
fysiske og psykiske barrierer i politiske prosesser 
med særlig fokus på å inkludere personer med 
nedsatt funksjonsevne/funksjonshindring". 

vedtas Vi ønsker å legge til rette for 
rullestol, personer som har 
behov for 
ledsager/førerhund eller har 
bruk for andre hjelpemidler 
for å kunne delta..

8 Tone Minerva 
Grenness

4/24 103 Tillegg Personer med hørselsnedsettelse har behov for 
mer enn teknologi. Vis omtanke ved å se på 
vedkommende når du snakker, prat tydelig, ikke 
for fort og uten hendene i ansiktet. Møteleder bør 
sjekke om den hørselshemmede har fått med seg 
alt av betydning. 

avvises

9 Kristian Høy 
Horsberg

4/24 18 Stryk Stryk setning "Se informasjon i varslingsrutinene 
for ytterligere informasjon om dette."

avvises Forenkling, det er 
tilstrekkelig å gjøre 
oppmerksom på muligheten. 
Hvis noen sier de ønsker å 
være anonyme blir det den 
det varsles til sin oppgave å 
sette seg inn i hva det 
innebærer.
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10 Kristian Høy 
Horsberg

4/24 19-20 Endre Endre setningen linje 19-20 til "Fylkesstyret 
fastsetter rammene for reaksjoner ved brudd på 
retningslinjene. Passende reaksjon ved brudd på 
retningslinjene vil avhenge av hendelsen, hvorvidt 
det er snakk om gjentatte brudd og den konkrete 
situasjonen."

avvises Avklare rollen til Fylkesstyret 
og AU for behandling av 
varsler (jf. avsnittet om 
Varsling) og omskriving for 
at det skal være lettere å 
lese.

11 Gamle Oslo 
SV

4/24 120 Tillegg Gamle Oslo SV ber redaksjonskomitéen lage en 
kulepunktsoppsummering som inkluderes i slutten 
av de etiske retningslinjene. Dette for å gjøre det 
lett for medlemmer og få oversikt over de viktigste 
retningslinjene som skal følges. 

avvises Ønsker en oppsummering og 
viktigste kulepunkt slik at 
retningslinjer enkelt kan 
leses gjennom, og også lett 
deles videre med 
medlemmer og innad i 
lokallag uten at det krever at 
alle medlemmer setter seg 
inn i mange sider med tekst.

12 Kristian Høy 
Horsberg

4/24 109-
113

Endre Oslo SVs arbeidsutvalg er varslingskanal. 
Arbeidsutvalget er et underutvalg av fylkesstyret 
og består vanligvis av leder og nestledere. Det kan 
varsles direkte til disse, til lokallagsleder eller noen 
andre man stoler på. Alle med tillitsverv i SV har 
plikt til å følge opp varsler de mottar. Dersom 
varselet gjelder noen i arbeidsutvalget kan varslet 
rettes til et annet medlem av fylkesstyret. 
Fylkesstyret setter da ned et eget varslingsutvalg 
for håndtering av dette varselet.

avvises til fordel for RED1 Helhetlig omskriving. Legger 
til plikt for alle tillitsvalgte å 
følge opp varsler.
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RED1 111 tillegg etter lokallagsleder: "eller en annen person 
med tillitsverv i SV"

vedtas

13 Gamle Oslo 
SV

4/24 81 Tillegg Mat
En vesentlig del av Oslo SVs klimapåvirkning 
handler om mat som kjøpes inn i forbindelse med 
arrangementer. Det er derfor viktig at innkjøp av 
mat skal gjøres med bevissthet om å minimere 
utslipp. Som hovedregel skal vegetarmat serveres. 
Dersom det serveres kjøtt, skal dette være 
norskprodusert.
Ved matservering skal det også etterstrebes å 
imøtekomme behov knyttet til allergier, religiøse 
preferanser og lignende.

avvises til fordel for RED2 Bra med klimafokus i 
retningslinjene. Rart at mat 
ikke nevnes når det er en så 
stor del av vår 
klimapåvirkning.

RED2 76-81 Endret overskrift linje 76 til:  Klima og miljø. Tillegg 
etter linje 81: En vesentlig del av Oslo SVs 
klimapåvirkning kommer fra mat som kjøpes inn i 
forbindelse med arrangementer. Som hovedregel 
skal vegetarmat serveres. Dersom det serveres 
kjøtt, skal det tilstrebes å velge kjøtt med lavt 
karbonavtrykk. 

vedtas
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U1 Digitale verktøy i skolen
14 Gamle Oslo 

SV
5/24 U1 Hele 

forslag
et

Erstatt Gamle Oslo SV ønsker saken send tilbake til 
Fylkesstyret for ny behandling og utsatt til et 
senere representantskap.

avvises Gamle Oslo SV mener at 
uttalelsen er for generell og 
mangler en helhetlig essens 
om hva vi i SV mener om 
skjermbruk i skolen. I linje 8 
står det at Oslo SV mener at 
vi skal stramme inn 
skjermbruken, men vi savner 
at det er mer konkret om 
hvordan, i hvilken grad og 
hva SV mener at bør gjøres 
for å begrense 
skjermbruken. Konklusjonen 
som oppsummerer saken 
mangler også i meget stor 
grad noe konkret om hva vi 
vil og mener om bruken av 
digitale læremidler i skolen.

15 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 3 Endre Bruk av digital teknologi i skolen avvises Generelt bør "skjerm" og 
"skjermbruk" unngås som 
uttrykk - det kan lett leses 
som en noe fordummende 
term som ikke skiller mellom 
ulik type bruk og ulike typer 
teknologi.
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16 Cato 
Brunvand 
Ellingsen

5/24, U1 4 Tillegg Ny setning etter ordet "høyt":
Digitale verktøy gir både nye muligheter og nye 
utfordringer. 

vedtas Opprinnelig innledning gir 
inntrykk av at SV er blinde 
for de mulighetene digitale 
verktøy gir. 

17 Cato 
Brunvand 
Ellingsen

5/24, U1 4 Endre Flytt linje 19-23 til linje 4 før setningen som 
begynner med ordet "læringsutbytte". 
Setningen som begynner med ordet 
"læringsutbytte" og resten av det avsnittet flyttes 
ned en linje slik at dette utgjør et nytt avsnitt. 

avvises Sterkere understreking av 
tilliten til ansatte. 

18 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 5 Endre Bruk av digital teknologi gir mange muligheter, 
men utfordrer samtidig både hjemme og i...

avvises "Skjermene" er upresist. 
Oslo SV bør bidra til en 
balansert fremstilling

19 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 5 Endre ...som mange lærere og foreldre er opptatt av vedtas I tråd med "hjemmet og 
klasserommet" i neste 
setning

20 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 6 Endre Enkelte foreldregrupper hevder at "skjermbruken 
har gått for langt" og at det påvirker...

avvises En introduksjonstekst til 
uttalelsen bør være mer 
balansert, i tråd med 
fortsettelsen som balanserer 
både positive og negative 
sider.
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21 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 8 Stryk Første setning i avsn strykes avvises "Bruk av skjerm" skiller ikke 
mellom ulike måter å 
benytte digitale verktøy og 
teknologi på i skolen. 
Fagmiljøer som forsker på 
feltet forsøker å nå gjennom 
med funn som viser at det er 
HVA man gjør på "skjerm" 
som har betydning, se feks 
https://www.aftenbladet.no
/meninger/debatt/i/q15n50
/ulike-lesemaater-er-
viktigere-enn-krangling-om-
skjerm og Oslo SV bør bidra 
til en opplyst debatt.

22 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 8 Endre Oslo SV mener at digitale verktøy bør brukes i 
undervisningen...

avvises til fordel for F24 Foreslår også å stryke 
"KUN". Det bør være opp til 
pedagoger å bestemme om 
de også ønsker å bruke 
digitale verktøy til feks lek 
og moro i skoletiden som 
ikke nødvendigvis har et 
pedagogisk formål - i tråd 
med senere tekst i uttalelsen 
om å unngå inngripende 
politiske vedtak.
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23 Fylkesstyret 5/24, U1 8 Endre Oslo SV mener bruk av skjerm må reguleres 
tydeligere i Osloskolen.

vedtas

24 Fylkesstyret 5/24, U1 8 Erstatt Erstatt "kun" med " i hovedsak" vedtas
25 Gunnell E. 

Sandanger
5/24, U1 18 Tillegg Osloskolen bør ha en felles strategi for på hvilket 

klassetrinn digitale verktøy skal innføres.
DISSES: Et flertall av Sandanger, 

Sivapatham og Sivaruban 
ønsket å vedta  forslaget. Et 

mindretall av Kindt og Udnæs 
ønsker å avvise forslaget til 

fordel for RED3

Barn begynner på skolen det 
året de fyller 6. Nettbrett 
kan være sterkt 
avhengighetsskapende. Jo 
tidligere det introduseres jo 
mindre selvregulering har 
barnet hatt mulighet til å 
opparbeide seg. Forskning 
viser at barns hjerneutvikling 
og evne til å speile andre 
mennesker og emosjoner 
påvirkes av skjermbruk. Vi 
vet fremdeles lite om 
hvordan det påvirker barn i 
småskoletrinnet. Et 
tilleggsmoment er at mange 
foreldre å vente med egne 
nettbrett/pc'er til barna er 
eldre. Vi bør ha en åpning 
for at småskoletrinnet kan 
regulere seg vekk fra 
nettbrett/skjerm i de første 
trinnene, istedenfor å 
pålegge det.  
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RED3 Oslo SV mener det bør settes i gang et nasjonalt 
arbeid for å hente inn kunnskap om effekten av å 
innføre nettbett fra første klasse, og vurdere 
hvorvidt innføringen av nettbrett bør utsettes til 
senere på barnetrinnet.

DISSES: Et flertall av Sandanger, 
Sivapatham og Sivaruban 

ønsket å avvise forslaget. . Et 
mindretall av Kindt og Udnæs 

ønsker å vedta forslaget

26 Fylkesstyret 5/24, U1 60 Tillegg Legg til "Oslo" slik at det blir "..Oslo SV" vedtas

27 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 65 Endre ...ved at distraksjoner vekk fra læringsaktivitetene 
kan være betydelige.

vedtas Dårlig språk (som om det var 
læringsaktivitetene som 
distraherte)

28 Gunnell E. 
Sandanger

5/24, U1 68 Tillegg Det er Osloskolens ansvar å til enhver tid sørge for 
gode nok filter mot voldelig innhold, 
avhengighetsskapende apper som youtube og 
pornografi.

avvises, anses ivaretatt av linje 
153-154

Har ikke vært på plass 
tidligere. 

29 Gunnell E. 
Sandanger

5/24, U1 70 Tillegg Samtidig er det viktig at skolen ikke overstyrer 
foreldres mulighet til å skjerme barna fra digitale 
enheter på hjemmebane på småskoletrinnet.

avvises Det må være mulig for 
foreldre å velge bort digitale 
enheter i hjemmet frem til 
barna er modne nok til å for 
eksempel klare å logge av. 
Det er problematisk at 
Osloskolen pålegger at 
enhetene blir med hjem fra 
småbarnstrinnet, med de 
konfliktene rundt bruk det 
bidrar til hjemme. 
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30 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 74 Tillegg ...variert undervisning i skolen, OG dette gjelder 
også...

vedtas språk

31 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 77 Erstatt "multimediale" erstattes med "multimodale" vedtas Fagterm. Multimodale 
tekster betyr sammensatte 
tekster der flere modaliteter 
inngår.

32 Gunnell E. 
Sandanger

5/24, U1 83 - 
84

Endre Vi mener det nå er viktig å utvikle den pedagogiske 
praksisen. 

avvises til fordel for Red 4

RED4 Vi mener at tiden er moden for å sette fokus på 
den pedagogiske praksisen, og ikke bare mengden 
bruk av digitale verktøy. 

vedtas

33 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 90 Erstatt "disse personene" erstattes med "elever med 
spesialpedagogiske behov"

vedtas Mer presist og mindre 
ekskluderende språkbruk?

34 Fylkesstyret 5/24, U1 110 Tillegg Legg til "eller uteskole" etter  "og trykte 
lærebøker" slik at det blir "trykte lærebøker eller 
uteskole"

vedtas

35 Fylkesstyret 5/24, U1 131 Tillegg Litt til: "og deres foresatte" slik at det blir "Det er 
viktig at elevene og deres foresatte..." 

vedtas

36 Gamle Oslo 
SV

5/24 U1 142 Tillegg En annen viktig del av skoleøkonomien er at 
skolen må ha nok midler til å kunne kalle inn vikar 
ved en lærers sykdom. I de tilfeller hvor løsningen 
ved sykdom heller blir at en lærer får ansvar for 
flere elever samtidig, kan terskelen bli lavere for å 
benytte seg av digitale verktøy uten at det er noen 
pedagogisk vurdering bak enn hva den ville vært 
dersom lærernormen var fulgt.

avvises Opplever at 
underbemanning i praksis er 
en hyppig årsak til 
overdreven skjermbruk.
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37 Kristinn 
Hegna, Ullern 
SV

5/24 U1 146 Tillegg ...involvering av skoleledere, lærere, foreldre og 
elever...

vedtas Foreldre bør også involveres 
i dette arbeidet

38 Fylkesstyret 5/24, U1 163 Erstatt Erstatt "skjer" med  "bør skje" vedtas
39 Fylkesstyret 5/24, U1 166-

170
Endre Kulepunktet deles opp i to punkt. Det andre 

kulepunktet starter med: "Alle Oslos elever skal ha 
tilgang.."

vedtas

DISSENS 1a Et mindretall av Kindt og 
Udnæs ønsker å vedta. 

DISSENS 1b Et mindretall av Sivapatham 
ønsker å vedta. 

40 Gunnell E. 
Sandanger

5/24, U1 Ny 
dissen
s 1C)

Tillegg Nettbrett/PC skal tidligst innføres fra 3. kl. Bruk av 
nettbrett på 3.- 4. trinn skal kun skje på skolen. 

DISSENS: Et flertall av Kindt, 
Udnæs og Sivapatham ønsker å 
avvise forslaget. Et mindretall 

av Sandanger og Sivaruban 
ønsker å vedta.

DISSENS 2a Et mindretall av Kindt og 
Udnæs ønsker å vedta. 

DISSENS 2b Et flertall av Sivapatham, 
Sandanger og Sivaruban ønsker 

å vedta
DISSENS 3a Et mindretall av Sivaruban og 

Sandanger ønsker å vedta
DISSENS 3b Et flertall av Sivapatham, 

Sandanger, Kindt og Udnæs 
ønsker å vedta
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U2 Oslo SV sier nei til atomkraft Redaksjonskomiteen innstiller 
på på at alle endringsforslag 

oversendes til årsmøtet 
sammen med uttalelsen.
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41 Axel H. 
Nerdrum

5/24 U2 1-120 Stryk Ønsker å avvise uttalelsen Vi står midt i en naturkrise 
og en klimakrise. Vi må kutte 
utslipp, bevare natur og 
urfolks rettigheter. 
Kjernekraft er den minst 
arealkrevende grønne 
energiformen vi har. En 
dogmatisk motstand mot 
kjernekraft i og utenfor 
Norge vil øke presset på 
naturen og stikke kjepper i 
hjulene for utslippskutt. 
Derfor ønsker jeg å avvise 
uttalelsen. 

Videre er kjernekraft en 
tryggere teknologi enn 
vannkraft, bruker mindre 
naturressurser enn vind og 
sol og kraftverkene betaler 
for egen deponering. 
Koblingen til atomvåpen, 
holder ikke vann. Norge har 
lenge hatt høyanriket uran 
uten å velge å lage 
atomvåpen, samme med 
Sverige og Finland.  
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42 Jens Olav 
Sporastøyl

5/24 U2 1-120 Erstatt Oslo SV tar ikke stilling til atomkraft/kjernekraft 
nå. I forhold til situasjonen for få år tilbake, skjer 
det nå og i de nærmeste 10-årene store endringer 
i behovet for elektrisitet, i utvikling av nye typer 
kjernekraftverk og i holdningene til andre 
kraftkilder. Partiets syn på hvilke energikilder som 
reelt kan løse energibehovet og samtidig ta hensyn 
til klima, miljø og natur, bør derfor underlegges en 
grundig og opplyst debatt i hele partiet.

Begrunnelse inngår i 
vedtaksforslaget.

43 Anja Røyne, 
Østensjø SV

5/24, U2 3-4 Tillegg Fordelene med atomkraft er at den har lave CO2-
utslipp i drift, kan produsere mye energi med en 
høy oppetid og gir neglisjerbar arealbruk 
sammenlignet med fornybar sol- og vindkraft.

Liten arealbruk og dermed 
liten belastning på naturen 
sammenligning med sol- og 
vindkraft er et sterkt og mye 
brukt argument for 
atomkraft, og om vi skal 
konkludere med at vi er mot 
atomkraft må vi vise at 
ulempene med atomkraft er 
mer alvorlige enn 
naturskadene vi får av 
fornybarutbygging. 
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44 Anja Røyne 5/24, U2 19-20 Stryk Norsk forskning viser at kostnadene må betydelig 
ned før atomkraft blir konkurransedyktig i Norge.

At atomkraft ikke er 
konkurransedyktig i Norge i 
dag er ikke et argument for å 
si kategorisk nei til 
atomkraft. Det kan være et 
argument mot subsidier av 
atomkraft, men det er ikke 
det vi tar opp i denne 
uttalelsen.

45 Anja Røyne, 
Østensjø SV

5/24, U2 31-32 Stryk Stryk "og helsemessige" fra setningen "De 
økonomiske og helsemessige kostnadene ved av 
atomulykker er svært høye."

Tidligere ulykker ved 
atomkraftverk har hatt lave 
helsemessige konsekvenser 
sammenlignet med andre 
ulykker i industri og 
energiproduksjon.
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46 Anja Røyne, 
Østensjø SV

5/24, U2 32-33 Stryk Stryk ", og disse tas ikke med i 
kostnadsberegningen av atomindustrien"

Operatører av atomkraftverk 
må ha forsikring mot 
ulykker, og tar dette med i 
sine kostnadsberegninger. 
Det finnes internasjonale 
regelverk for dette. Se 
https://world-
nuclear.org/information-
library/safety-and-
security/safety-of-
plants/liability-for-nuclear-
damage.aspx . Det stemmer 
at staten vil ende opp med 
kostnadene for svært 
alvorlige ulykker, men det 
samme gjelder for all annen 
industri og 
energiproduksjon.
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47 Anja Røyne 5/24, U2 80-83 Stryk Stryke avsnittet "Et siste sikkerhetsmoment er 
atomkraftverk som målskive i krig. I krigen mellom 
Russland og Ukraina har Russland utført angrep 
nær atomkraftverk i landet og sågar okkupert 
Ukrainas og Europas største atomkraftverk. Slik 
krigføring vil i praksis gjøre atomkraftverket til en 
sårbar atomtrussel for befolkningen."

Det finnes svært mye 
infrastruktur som gjør 
befolkningen ekstra sårbar i 
en krigssituasjon. Det gjelder 
ikke minst demninger til 
vannkraft, som kan gi svært 
store materielle 
ødeleggelser og tap av liv 
ved sprengning. 
Atomkraftverk stiller ikke i 
en særklasse sammenlignet 
med andre industrielle 
anlegg.

48 Anja Røyne 5/24, U2 110 Stryk At Norge må fortsette å ta ansvar for eget 
atomavfall. Norske myndigheter må sette i gang 
en prosess som tar sikte på å løse avfallsproblemet 
i vår levetid og sørge for tilstrekkelig finansiering 
av atomoppryddingen over tid.

Denne prosessen er allerede 
i gang. Dersom vi mener at 
prosessen som foregår ikke 
er tilstrekkelig bør vi 
argumentere for hva vi vil 
endre i teksten og være mer 
spesifikke i kulepunktet.

49 Anja Røyne, 
Østensjø SV

5/24, U2 113 Stryk At prinsippet om at forurenser betaler også må 
gjelde i atomindustrien.

1) Dersom vi ikke skal ha 
atomkraft i Norge blir dette 
punktet irrelevant, og 2) 
Dette er allerede praksis 
internasjonalt, for eksempel 
gjennom det svenske 
Kärnavfallsfonden.
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50 Anja Røyne, 
Østensjø SV

5/24, U2 114 Stryk At Norge ikke skal bidra til å forbedre 
atomkraftens konkurranseevne.

Det er uklart hva som menes 
med denne formuleringen. 
Det kan tolkes som at vi ikke 
skal bidra til forskning som 
kan gjøre atomkraft billigere, 
raskere å konstruere 
og/eller mer utsatt for 
ulykker i fremtiden, eller for 
å utvikle gode løsninger for 
avfall fra atomkraft. Hvorfor 
skal vi isåfall ikke bidra til en 
slik utvikling?

51 Anja Røyne, 
Østensjø SV

5/24, U2 115 Stryk At Norge ikke må støtte forlengelse av levealderen 
på gamle atomkraftverk gjennom økonomiske 
eller tekniske bidrag.

Atomkraftverk som allerede 
er i drift kan være en billig 
og trygg måte å produsere 
elektrisitet uten CO2-utslipp, 
og i land som allerede har 
atomkraft kan forlengelse av 
levealder være et svært godt 
tiltak for å produsere 
elektrisk kraft uten økte 
klimagassutslipp og 
belastning på naturen.
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